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Interpelacja do Burmistrza Kluczborka

W tegorocznym budżecie obywatelskim grupa młodzteży z naszego
nniasts złożyła projekt budowy trasy rowerowej NTB w parku mfejskifn rejonie
leśnej Górki. Projekt uzyskując 380 głosów zajął 3 miejsce w swoim obszarze i
nie może być zrealizowany z KBO. Proszę, o informację czy w związku z
rosnącym zainteresowaniem tej formy aktywności, istnieje możliwość
przygotowania koncepcji budowy trasy MTB na terenie parku miejskiego,
oszacowanie kosztów featizącji takiego projektu araz wymagań
bezpieczeństwa,

Chciałbym dodać, że pomysł tras MTB to iniejatywa oddolna
mtodzjeży a pomysł ich budowy powstał po serii niepowodzeń związanych z
budową dzikich tras w naszym mieście.

Andrzej Konwtństó
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